
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 685
Vil ministeren på baggrund af Rigsrevisionens beretning om den offentlige
ejendomsvurdering, 2013, oplyse, hvordan det kunne ske, at 41 pct. af de un-
dersøgte vurderinger var højere end handelsprisen, når vurderingslovens be-
mærkninger udtrykkeligt foreskriver, at vurderingen aldrig må overstige ejen-
domsprisen i handel og vandel? Vil ministeren i den forbindelse forholde sig
til, at der er flere ejendomme, som har fået for høj en vurdering, end der er
ejendomme, som har fået for lav en vurdering, og forholde sig til hvordan det
stemmer med lovens bemærkninger om, at ”den overvejende del af ejendom-
mene får beregnet en ejendomsværdi, som ligger i underkanten af handels-
prisniveauet”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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